
 
 

Randvere Kooli hoolekogu protokoll nr. 8 

 

Koosoleku toimumise aeg:   22. aprill 2025 

Koosoleku toimumise algusaeg:  18.00  

Koosoleku lõppemise kellaaeg:  19:58 

Koosoleku toimumise koht:   Randvere Kooli II korruse nõupidamiste ruum 

Koosoleku juhataja:    Hoolekogu esimees Kristlin Nagel 

Kutsutud hoolekogu liikmed: 

1. Alina Ennik  1. klasside esindaja, asendusliige Katre Plaan 

2. Gerli Veermäe  2. klasside esindaja, asendusliige Mari-Leen Treiman 

3. Jaak Sepp  3. klasside esindaja, asendusliige Keiti Kattai 

4. Miia Mänd  4. klasside esindaja, asendusliige Lagle Reidma 

5. Kristlin Nagel  5. klasside esindaja, asendusliige Jana Kallikorm 

6. Merle Rüütel  6. klasside esindaja, asendusliige Marit Pilbas 

7. Tanel Rannala  7. klasside esindaja, asendusliige Helen Orav-Kotta 

8. Aivar Ormus   8. klasside esindaja, Kersti Kruusmann 

9. Marko Laving  9. klasside esindaja, Kristi Kelder-Eha 

10. Edward Ekker  eriklasside lapsevanemate esindaja, asendusliige Rünno Kristjuhan 

11. Kaarin Budõlin  eriklasside lapsevanemate esindaja, asendusliige Kadri Look 

12. Gerli Uusmets  eriklasside õpetajate esindaja, asendusliige Anu Tooma 

13. Kadri Arula  tavaklasside õpetajate esindaja, asendusliige Tea Reinberk 

14. Tõnis Rebane  kooli toetava organisatsiooni esindaja  (MTÜ Randvere külaselts) 

15. Atso Matsalu  Viimsi vallavolikogu esindaja 

16. Katrin Markii  Viimsi vallavalitsuse esindaja, asendusliige Maiu Plumer 

 

Kutsutud külalised: 

1. Margus Tõnissaar Koolijuht 

2. Gerttu Vaher  Algkooli õppejuht (1.-4. klass) 

3. Merle Västra  Põhikooli õppejuht (5.-9. klass) 

4. Kerli Rentov SA Randvere Hariduse juhatuse liige 

 

 

Koosolekust osavõtnud hoolekogu liikmed: 

1. Alina Ennik 1. klasside esindaja 

2. Gerli Veermäe  2. klasside esindaja 

3. Jaak Sepp  3. klasside esindaja 

4. Miia Mänd  4. klasside esindaja 

5. Kristlin Nagel  5. klasside esindaja 

6. Merle Rüütel  6. klasside esindaja, asendusliige Marit Pilbas (veebis) 

7. Tanel Rannala  7. klasside esindaja (veebis) 

8. Aivar Ormus   8. klasside esindaja (veebis) 

9. Marko Laving  9. klasside esindaja, asendusliige Kristi Kelder-Eha 

10. Edward Ekker  eriklasside lapsevanemate esindaja 



11. Gerli Uusmets  eriklasside õpetajate esindaja 

12. Kadri Arula  tavaklasside õpetajate esindaja 

13. Tõnis Rebane  kooli toetava organisatsiooni esindaja (MTÜ Randvere külaselts) (veebis) 

14. Katrin Markii  Viimsi vallavalitsuse esindaja 

 

 

Koosolekult puudunud hoolekogu liikmed: 

1. Atso Matssalu 

 

 

Koosolekult puudunud kutsutud külalised: 

1. Merle Västra 

 

Koosoleku kokku kutsunud: 

Kristlin Nagel  Randvere kooli hoolekogu esimees 

 

 

 

Päevakord: 

 

1. Protokollija valimine 

2. 1. klasside komplekteerimine ning RR andmetel Viimsis elavad koolikohustuslikud lapsed 

3. 2025. aasta eelarve järgimine ja 2026. aasta plaan 

4. Muud küsimused  

 

 

1. Protokollija valimine 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: 

A. Ennik tegi ettepaneku, et ta on täna protokollija. 

 

2. 1. klasside komplekteerimine ning RR andmetel Viimsis elavad lapsed 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: 

K. Markii: Tänase seisuga on Randvere Kooli määratud 51 uut last, ootel 3 taotlust ja lisaks 

ootavad 3-4 last väljastpoolt valda ja 2 õpetaja last. 

Kokku tänase seisuga ca 60 last soovib alustada õppimist Randvere kooli I klassis. 

Hoolekogu kausta on lisatud tabel RR andmetel Viimsis elavate koolikohustuslike laste kohta 

piirkondade kaupa (seisuga 04.2025). 10. septembriks on nimekiri lukus, samaks ajaks läheb 

ka info ARNOsse. Kui varasemalt oli mure ARNOga, siis vaadetakse see üle, et oleks kõikidel 

avalik vaade olemas.  

Kooli poolt lisainfo: uued lapsed hakkavad olema C. korpuses.  Õpetajad on olemas.  

Hoolekogu: Kas tunniplaan on koostatud selliselt, et see jälgiks seda, kuidas lapsed liiguvad 

klasside vahel, et oleks sobilik mööbel õpilastele vastavalt vanusele. Hetkel on olukord kus 

suured lapsed istuvad väikestel toolidel. 

Koolijuht: Kool proovib sellega arvestada. Teemat on mitu korda hoolekogu koosolekul 

arutletud, aga tunniplaanide koostamisel üritatakse kõigi vajadustega arvestada, kuid ruumi 

puudusel ei ole võimalik kõigega arvestada. Me muidugi edastame selle mure tunniplaani 

koostajale. 



Hoolekogu: Inglise keel on Artiumis, Randveres pole ruumi. Ühest küljest tore lastele, et 

saavad koolimajast mujale, samas õpetaja jaoks see tähendab seda, et ta jääb paariks 

päevaks kooliinfost eemale, mis on ebamugav.  

Koolijuht: Me hakkame kasutama ühte ruumi valmivas noortekeskuses, aga üldises plaanis 

vajame eskiisi, mis kirjeldaks 9-klassiliseks kasvanud kooli vajadusi ja lahendusi.  

K. Markii: Mingi hetk laste arv väheneb. Juurdeehitused küll tehakse muudesse koolidesse: 

Haabneeme, Püünsi, kuna seal oli algusest veel väiksemad klassid. Viimsi vald alati vaatab 

kõik soovid üle ning teeme iga koolile vastavalt võimalusele. Viimsi kool on väga 

amortiseerinud ja see ka vaadetakse üle, et oleks turvaline laste jaoks. Tundub, et kõik koolid 

on noored, aga ei olnud hooldatud piisavalt. 

Õpetaja: Mugavam teha mitte 2 täis klassi, vaid 3, samas see vajaks lisaõpetajaid, kuid siis 

kõik mahuksid klassi. 

Hoolekogu ettepanek: tellida kooli ja selle ümbruse tulevikulahenduse eskiis, mis arvestab 

õpilaste arvu ja mahtu, et kõik õpilased mahuksid õppima Randvere kooli.  

 

3. 2025. aasta eelarve järgimine ja 2026. aasta plaan  

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte:  

Koolijuht: Märtsi lõpu seisuga oleks nominaalne kulu 25%. Kogu tegevuse kulu on hetkel 26%, 

mis ei ole halb, sest suvel kulutamine väheneb.  

Palgafondi kulu ei ületa hetkel nominaalkulu, hoolimata sellest, et asendusi on olnud 

vahepeal palju, kuid meil on ka täitmata kohti. 

Administratiivseid kulusid on tõstnud eelkõige bürootarvete ja printimiskulud. Suve vaheajal 

peaks eelarve neil kontodel tasakaalustuma. 

Info- ja kommunikatsioonikulusid on kõige enam mõjutanud möödunud aasta lõpus 

toimunud uute turvakaamerate paigaldamine, mistõttu pidime sel aastal ostma 

turvakaamerate serverile kohe aasta alguses juurde mälumahtu (4700 €). Samuti toimub hulk 

IKT-alaseid kulutusi kord aastas ja aasta alguses (nt iga-aastaste tarkvaralitsentside 

uuendamine), mis tähendab, et eelarvest võibki aasta alguses täituda proportsionaalselt veidi 

suurem protsent. 

Inventari kulusid on mõjutanud kõige enam toolide ost – kasutatud ja tagavara toolid said 

laost otsa ja me pidime juurde soetama klassitäie toole. Samuti ostsime 2 juhtmevaba kõlarit, 

mida saab kasutada tantsuproovide, klassiõhtute, väiksemate ürituste läbi viimiseks. Seni 

kasutasid õpetajad enda vahendeid. Üsna kulukas on pidev ruloode vahetamine ja 

paigaldamine, sest rulood kuluvad ja lähevad katki ning mõnedel kabinettidel ning klassidel 

on klaasist seinad, mille taha ilmuvad koridoris õpilased ja segavad tunde või vestlusi. 

Kommunikatsiooni-, kultuuri- ja vaba aja sisustamise kulude hulgas torkavad silma osalemine 

Balt Prix festivalil, Vabariigi aastapäeva kontserdi heliteeninduse tellimine, miniseminar 

suhete arendamiseks lastevanematele. 

 

 Eelarve Täitmise % 

Põhitegevuse kulud 4 745 553 26% 

5002 Töötajate töötasu 2 504 208 24% 

5500 Administreerimiskulud 24 500 28% 

5504 Koolituskulud 12 860 20% 

5511 Kinnistute, hoonete ja ruumide majandamiskulud 1 124 946 28% 

5513 Sõidukite ülalpidamise kulud, v.a kaitseotstarbeli 9370 16% 

5514 Info- ja kommunikatsioonitehnoloogia kulud 117 500 30% 



5515 Inventari kulud, v.a infotehnoloogia ja kaitseotst 16 500 35% 

5522 Meditsiini- ja hügieenikulud 1 000 8% 

5524 Õppevahendite ja koolituse kulud 65 305 37% 

5525 Kommunikatsiooni-,kultuuri- ja vaba aja sisustamise kulud 7 000 26% 

 

Hoolekogu: Kas kulude ridu saab omavahel tõsta? 

Koolijuht: Majanduskulude sees saab, aga palgafondist majanduskuludesse ja vastupidi 

vahendeid liigutada eelarve juht ei tohi. Seda saab küll teha valla volikogu otsusel. 

Ettepanek hoolekogult: Lisaks täitmise protsendile võiks olla tabelil eelarve. Mõned kulud 

tehakse kord aastas ja mõned kord kvartalis ning % väga hästi ei näita pilti reaalsus vs 

prognoos. 

Küsimus: Kas on olnud ootamatu suured ülekulud? 

Koolijuht: Lisan protokolli tabelile ka eelarve eraldised. Ootamatult suuri väljaminekuid ei ole 

olnud, eelarvet jälgime hoolega. Selleks kõik kulud kooskõlastatakse koolijuhiga. 

 

Balt Prix eelarve kohta tuli hoolekogust kommentaar, et väidetavalt mitte kõik õpetajad said 

kohe pakkumise tasuta osalus/saatja kulu ja selle pärast osadel läks minemata. Hiljem selgus, 

et kõik kulud oleks kandnud kool.  

Koolijuht: Ürituse korraldaja tegi mulle ettepaneku, keda ürituse läbi viimise juurde kaasata 

ja kelle kulutusi hüvitada. 

2026. aasta plaan. 

Koolijuht: Oleme esitanud eelarve strateegia järgmiseks 5 aastaks. Me peame nimekirja 

vajadustest ja need on kõik lisaeelarve ettepanekutesse lisatud. Hiljem selgub, mille jaoks 

raha leitakse. 

K. Markii: kõikidel koolidel on oma tähtsad soovid, tuleb prioriteerida järgmiseks 5. aastaks. 

Lisaks eesmärk on viia ellu “Veera” programm, et näha onlines eelarve. Randvere puhul 

tundub et eelarve on vastavuses prognoosidele v.a personalikuld, mida ongi raske 

prognoosida. 

 

Ettepanek: H- korpuses pole garderoobi, tehtud on klassidesse, mis on ebamugav. 

Ettepanek on leida võimalus H korpuse garderoobi ehituse jaoks.  

Koolijuht: A korpuses on garderoob täitsa olemas. 

 

4. Muud teemad 

Päevakorrapunkti sisu ja arutelu lühike kokkuvõte: 

- Milline on Randvere koolis pakutava hariduse tase? Pisteliselt on tehtud koolis riiklike 

tasemetöid. Näiteks 7. klassil olid erinevates õppeainetes tasemetööd möödunud sügisel. Kas 

tööde tulemustest on tehtud ka kokkuvõtteid? Kuhu paigutub Randvere kool tulemuste 

poolest võrreldes teiste koolidega? 

Koolijuht: Hariduse taseme hindamiseks vahendeid loodud ei ole. Nii nagu eksamid, ei 

võimalda koole omavahel võrrelda ka tasemetööd, sest erinevates koolides õpivad erinevad 

lapsed. Sellest on õnneks aru saanud ka HARNO ja seepärast ei anna nad ajakirjanikele välja 

eksamite edetabeleid ega koolidele tasemetööde võrdlusi teiste koolidega. Meie kool osaleb 

aktiivselt tasemetöödes. Need on mõeldud õpetajale tagasiside andmiseks. Tasemetööde 

tulemused on jaotatud 4 tasemeks. Tavaliselt on meil igas klassis õpilasi kõigil tasemetel. 

Ettepanek: Õppejuht Gerttu võiks lisada vastava info loodavasse KKK (korduma kippuvad 

küsimused) rubriiki. 



 

- Jõulukontserdi toimumise koht 

Koolijuht: Teema aruteluks on mõistlik kutsuda kohale muusikaõpetajad. Samuti peaks 

hoolekogu liige kuuluma kultuurikomisjoni ja saab seal teemat arutada. Lühidalt, miks ei 

tehta kontserti kohalikus kirikus, vaid Tallinnas metodistide kirikus: kohalikku kirikusse me ei 

mahu ära ja kontserti tuleks teha 3 või 4 korda; vajamineva tehnika seadistamine on 

keeruline ja võtab juba ise palju ruumi; kõik koorid ei mahu esinema.  

Hoolekogu: 3. klassid eelistavad näiteks Randvere Kirikut. Miks ei tehta Artiumis? Võiks 

uurida. Samas kokkuvõttes enamus lapsevanematest on rahul üritusega. Kultuurses mõttes 

on hea olla kord aastas kiriku atmosfääris. Lapsed hindavad teist atmosfääri. Kõik 

ettepanekud on teretulnud. Kas äkki teha õhtul, samas see ei ole ka kõige parem aeg kuna 

õhtul on õpetajatel ja lastel muud tegevused. 

Ettepanek: Võiks vaadata üle sõnastuse, häiris et see oli kohustuslik, lisada informatsiooni 

parkimise kohta, uurida kas algkooli õpetajad on valmis tulema lastega bussiga. Kodulehel ei 

ole kooli kalender korras. Kes selle eest vastutab? 

Koolijuht: lapsed peaksid samal ajal täitma koolikohustust, üritus on õppetegevuse osa ja 

seepärast on üritus kohustuslik. Me ei saa seda teisiti deklareerida. Sündmuste kalendri eest 

vastutab projekti- ja huvijuht. 

 

Koolijuhi ettepanek: Hoolekogu võiks päris tõsiselt kaaluda KKK rubriigi loomist, sest samad 

küsimused tõstatuvad korduvalt ja iga-aastaselt. Uued liikmed saaksid korduvate teemadega 

tutvuda ja need tõstatada alles siis, kui tekib uusi argumente või asjaolusid. 

 

- Õhu kvaliteedi mõõtmine 

Koolijuht: Tahan tänada Jaak Seppa, kes on seda teemat aktiivselt üleval hoidnud ja aidanud 

jõuda arusaamani, et õhu kvaliteedi hindamiseks on põhjust! Nüüdseks on Viimsi Haldus 

tellinud Terviseametist hindamised, kool on esitanud ruumid, kus hindamisi vaja teha oleks. 

Viimsi Haldus võtab enda peale ka mõõtmisega seotud kulud. 

 

- 14. mail on toimub ohuhäire proov.  

 

- Sildid peaukse juures 

Koolijuht: eelmisel koosolekul juhiti tähelepanu, et sildid ei ole toonklaasi tõttu hästi 

nähtavad. Nüüd on need vahetatud ja loodetavasti ka paremini nähtavad. 

 

- Spordisaali kasutamine sokkides 

Koolijuht: Nagu eelmisel korral lubasin, siis rääkisin selle teema veelkord õpetajatega üle, et 

jalanõude eemaldamist nõuda ei tohi kuni see ei ole Kodukorras nõutud. Pigem tuleb nõuda 

vahetusjalanõude kandmist.  

 

- Maja ees asuvad lained. 

Koolijuht: Eelmisel koosolekul tehti ettepanek, et lained võiks blokeerida, kuna lapsed 

sõidavad neil jalgratastega, võivad kukkuda, veelgi enam sõiduteele. Olen Viimsi Haldusele 

edastanud ettepaneku midagi neile lainetele leida, et need jalgrattaga sõitmiseks blokeerida. 

 

- Kas hoolekogust on laekunud ettepanekuid kommunikatsiooni hea tava kohta? 

Hoolekogu juht: Kommentaarid on lisatud jagatud failis. 

 



- Söökla juurdeehitusest.  

K. Markii: Söökla laiendamisele tuli 0 pakkumist. Ajaaken on liiga kitsas ja betoondetaile tuleb 

tellida ette. Neid enne sügist kätte ei saa. Sooviks kaasata hoolekogu abi kuna on 3 

stsenaariumi. 

1. kõik õnnestub septembriks, aga tõenäosus vaike. 

2. jätame järgmise suveni 

3. nõustume, et kui tellime juurdeehituse praegu ning kui septembriks ei ole see valmis, siis 

ongi paariks kuuks ebamugavused lõuna ajal. 

Hoolekogu: ei lükka edasi, liigume edasi. Viimsi vallavalitsus teeb otsepakkumised. Teeme 

söökla valmis nii kiiresti kui saab selle aasta jooksul. 

 

- Valla hoolekogude kord läheb muutmisele. 

 

- Koolialguse kellaajad.   

Arutatakse siis, kui määrus võetakse vastu. Viimsi kool muudab enda tundide algust, nüüd 

algavad kell 9, selleks nad valmistusid aasta aega. 

Hoolekogu: meie arvates meil on sobilik esimese tunni algus kell 08.45 

 

- Koolijuhi avaldus: 

Facebookis on avaldatud postitus, kus esitati mitmeid süüdistusi nii Viimsi valla juhtide kui ka 

minu, Randvere kooli direktori, kohta. Hoolekogu ei ole minult selle kohta arvamust küsinud. 

Võib olla piisas selgitustest, mida sain jagada vanematekogus, aga koolijuhina tunnen, et 

minu kohus on selle kohta midagi ka ametlikult hoolekogule selgitada. 

 

Postitus on isiklik, ründav ja väga süüdistav ning tehtud anonüümseks jääda soovivate 

inimeste poolt. Postituse levitamiseks on seda sponsoreeritud. Artikkel koosneb ainult 

hinnangutest, fakte ei ole kontrollitud, süüdistatavatelt arvamusi ei ole küsitud. Omalt poolt 

saan öelda, et ükski õpetaja artiklis esitatud muredega minu poole ei ole pöördunud (nii 

peaks algama iga konflikti lahendamine) ja ükski artiklis esitatud väide tõele ei vasta. 

Teadvalt ebaõige info esitamine või levitamine, mille eesmärk on kahjustada kellegi au ja 

väärikust, nimetatakse laimuks. Ühekordne või süstemaatiline tegevus, mille käigus pannakse 

inimene meelega või korduvalt ennast halvasti tundma ning kannatajal on raske ennast 

kaitsta, nimetatakse kiusamiseks. Kiusamine on vaimne vägivald, mille juurde kuulub 

sildistamine ja halvustamine. ILO konventsiooni kohaselt võib rünnaku objektiks olla inimese 

väärikus, ametialased oskused ja võimed. Kui lapsed kiusavad tihti mõtlematusest, empaatia 

ja moraalse kompassi puudumise tõttu, siis täiskasvanu puhul on kiusamine teadlik, sihikindel 

ja seetõttu seda räigem. 

 

Inimesed, kes on selle postituse taga, on rikkunud nii seadust kui moraali norme. Kui selle 

laimu taga on õpetajaid, nii nagu artiklis väidetakse, siis on nad läinud vastuollu õpetajate 

eetikakoodeksi ja kutsestandardiga, ega tohiks töötada haridusasutuses ja mul on nende 

käitumise pärast väga piinlik. Isegi kui koolijuht peaks tegema midagi valesti, saab probleeme 

lahendada kooli mainet ja õpilaste huvisid säästes. 

 

Hoolekogu: Kas on olemas kriisikommunikatsioon, kui jälle peaks meediasse ilmuma mingi 

negatiivne artikkel? 



Koolijuht: Selliste juhtumite kohta ei ole eraldi kriisikommunikatsiooni. Vastutus on nende 

artiklite autoritel ja sisendi pakkujatel. Me saame rääkida viisakusreeglitest, mida sõnastame 

hea kommunikatsiooni tavas. 

Ettepanek õpetajate esindajalt: mõelda väärtuste selitamisele. 

Hoolekogu: Kas kogu koolijuhi siin töötamise aja jooksul ei ole keegi kooli töötajatest teinud 

koolijuhile artiklis viidatud probleemide kohta märkusi või juhtinud tähelepanu, et midagi on 

valesti? 

Koolijuht: Selliste murede kohta ei ole kordagi ettepanekuid ja kaebusi mulle esitatud. Igal 

juhul tuleb koolimured lahendada kooli sees kooli mainet, laste ja õpetajate huve 

kahjustamata. 

 

 

 

Protokollija: Alina Ennik  Koosoleku juhataja: hoolekogu esimees Kristlin Nagel 

Allkirjastatud digitaalselt    Allkirjastatud digitaalselt 


